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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 

 
 
Data: 13 de maig de 2024 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 
1) 
Hora: 18:00 h. 
 
Presideix: 
 
Il·lma. Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú), presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, Regidor del Districte de Nou Barris (PSC) 
 
Sr. David Martínez Herrera (PSC) 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sra. Leonor Fernández Castanera (PSC) 
Sr. Antonio Cabrera Gómez (PSC) 
Sra. Esther Páez López (PSC) 
Sra. Mª Carmen Rodríguez González (PSC) 
Sra. Aroa Ortega Ramón (PSC) 
 
Convidats: 
 
Sr. Gabriel Jose Duarte Garcia, Gerent del Districte de Nou Barris 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte 
de Nou Barris a les divuit hores i tres minuts,  la qual, dona la benvinguda al públic present 
a la sala i explica el procediment de la sessió subratllant que, primer, es tractaran les 
preguntes que s’han formulat de manera anticipada a través de la plataforma del 
Decidim.Barcelona, desprès les intervencions de les persones que han demanat intervenir 
de manera telemàtica si estan presents per videoconferència i, a continuació, anirà agafant 
els noms d’aquelles persones assistents a la sessió que vulguin intervenir i el Govern 
donarà la resposta corresponent. 
 
Es  comença doncs donant la paraula a les persones que han fet preguntes anticipades i es 
troben presents a la sala, 
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1) Joaquin Esteban 
 
Preguntes anticipades: 
 
a) Contenedores accesibles a nivel de ciudad . En sala, l’intervinent afegeix si el 

govern coneix la nova normativa relativa al Codi d’Accesibilitat, tot considerant que no 

s’està aplicant en el cas del contracte de recollida de les escombraries. 

b) Pilonas en calle Cases i Amigo/Estudiante núm. 15-17  i Casas i Amigó desde el 

núm. 18 hasta el semáforo de la misma calle con Piferrer 

c)  Inversión en ciencia e investigación. En sala pregunta quina quantitat inverteix 

l’Ajuntament en aquesta matèria i li agradaria que li fessin arribar la resposta per escrit. 

d) Que tengo que hacer para hacer una presentacion de power point con fines 

sociales y sin animo de lucro (imagen/musica). Daré detalles en la sala. 

 

En sala, no formula la pregunta anticipada d) però reclama com en altres ocasions lavabos 

públics adaptats amb certes mesures. En concret demana 1 servei adaptat  de 2 metres 

per 1,5, 4 servei més, dos per homes i dos per dones, 1 “balancin” per canviar els bolquers 

dels nens petits, un lavabo i un secamans que estiguin adaptats a totes les persones. 

Exteriorment, demana una plataforma i una rampa d’accés als serveis 

 

El regidor contesta, en primer lloc, que no li pot precisar en aquest moment el pressupost 

d’inversió que l’Ajuntament destina a ciència i investigació però pot aportar tres dades: a) 

l’Ajuntament està impulsant i construint en l’entorn del Parc de la Ciutadella el que 

s’anomena Parc Científic de Barcelona, inversió molt important que junta universitat, 

centres d’investigació sobre ciències del mar i altres, tractant-se d’una operació molt 

singular en termes estrictament urbans. Es un plantejament singular que fa destacar la 

ciutat en matèria de ciència i investigació; b) el museu de la ciència, que està ampliant els 

seus espais, té una branca dedicada a la investigació i difusió de temes científics; c) hi ha 

un acord de capitalitat amb l’estat que fa referència  la Barcelona cultural respecte del qual 

té un apartat que fa referència a la Barcelona científica. També existeix una biennal 

científic, per la qual cosa, la ciutat destina molts recursos a l’àmbit científic i de la 

investigació. En tot cas, el que s’hauria de plantejar és perquè està tot molt centralitzat i 

no tot arriba a l’àmbit dels districtes però insisteix que la inversió de la ciutat en aquesta 

matèria és mol alta. 

 

En segon lloc, pel que fa al tema del codi d’accessibilitat aplicables al tema de les 

escombraries (tema que l’intervinent ha plantejat en diverses ocasions), el regidor diu que 

els contractes busquen la solució que sigui el més universal possible. Certament, hi ha 

disfuncions en determinades realitats però de manera global es busca tot el que sigui 

exigible en matèria d’accessibilitat. 

 

En tercer lloc, sobre el tema de lavabos requerit en moltes ocasions per l’intervinent, el 

regidor diu que li fa una resposta personal. En aquest sentit, el regidor manifesta que és 
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totalment partidari que hi hagi lavabos en els parcs públics per vàries raons però, en 

espacial, perquè tenim una població que té una certa edat, en alguns casos amb alguns 

problemes d’incontinència urinària on es difícil demanar-los que vagin a un lavabo d’un bar. 

Tanmateix, el regidor diu que no té massa sort perquè l’Ajuntament no és partidari de fer-

ho per diverses raons com ara manteniment, com fer-los, etc.. Afegeix que, sent regidor de 

turisme en el mandat passat, amb taxa turística, es van poder finançar varis lavabos 

públics en Ciutat Vella. Seguirà insistint en la demanda, potser sense la concreció que 

especifica l’intervinent, però considerant que és receptiu a la petició. Inclús va més enllà i 

creu que en els parcs públics haurien d’haver lavabos estables no mòbils. 

 

2) AAVV Guineueta (Joaquim Ferri) 

Preguntes anticipades: 

1.Fase 4. D'acord amb la reunió del 6 de març i vist que estan aprovats els pressupostos 

municipals us preguntem (en sala demana concreció): 

a)La partida de 4.500.000 euros s’ha aprovat ja al PIM per a l'execució d'una part de la 

Fase 4? 

b)En quin moment està la redacció del projecte i l'execució de la Fase 4? 

c)Quina és la data prevista per reunir a la Comissió de Seguiment de Fase 4? 

2. Ascensors: S'ha iniciat o finalitzat ja la modificació del PMU per adaptar-lo a la realitat 

dels habitatges de Guineueta? (reunió 6 de març) 

3. Es va acordar amb vosaltres que qualsevol obra pública que es realitzés al barri 

s'informaria a l'AVV. Això no s'està complint. Ens n'hem d'assabentar perquè ho veiem 

nosaltres o perquè el veïnat ens informa i pregunta. 

Últim exemple: treballs topogràfics… 

4. Pla de Barri. Informació de la situació actual de l’aprovació del Pla de Barri o Pla 

Específic 

5. Soci sanitari: Informació de la situació actual del Centre de Dia Guineueta 

6.Accessibilitat: Corregir les rampes i pendents a la Fase 3 (Guineueta, Pg Valldaura, Pl. 

Karl Marx, Via Favència) 

7. Autobús: Informació de la situació actual de la creació de la parada de l'H2 abans del 

semàfor del Pg Valldaura amb C. Guineueta.(Cap Guineueta) 

8.Carril bici: Quan es desplaçarà de lloc el carril Bici de la vora del Pg Valldaura? Posa 

diàriament en perill les persones. 

9.Mobiliari Urbà. Reposició de papereres i bancs. Això depèn del Districte i tampoc s'ha fet 
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A banda d’aquestes preguntes anticipades, l’intervinent afegeix, en relació a la demanda de 

lavabos en els parcs públics que ha fet l’anterior intervinent, que ell és jardiner i que abans 

hi havia lavabos en tots els parcs públics i, en un moment determinat, es van treure tots. 

Explica que, quan era alcalde el Sr. Clos, se li va preguntar per això i la seva resposta va 

ser que de casa s’havia de sortir amb les aigües menors i majors fetes. 

El regidor contesta, pel que fa als lavabos que reitera la seva opinió personal que ja ha 

donat i que no sap la resposta que va donar en el seu dia l’alcalde Joan Clos. 

Pel que fa a les preguntes anticipades, el regidor contesta que les han plantejat en vàries 

ocasions, de fet cada vegada que venen a una Audiència Pública. No li suposa un problema 

si bé cada cosa té els seus tempus i no es pot córrer més del que ja es fa. Amb tot, diu que 

fan bé en recordar-los però que ho tenen molt clar. Afegeix que intentarà contestar a 

algunes coses, tot i que moltes d’elles ja les coneixen la resposta al plantejar les mateixes 

qüestions vàries vegades. 

En primer lloc, el PIM no s’aprova; el PIM és la conseqüència del PAM, el qual, 

dissortadament no es pot aprovar però s’aplica com acció de govern. Per tant, el 

pressupost d’inversions es decideix. I, efectivament, hi ha 300.000 euros per 

l’avantprojecte i 4,5 milions d’euros per a executar la fase 4 de la Guineueta. S’ha 

començat a treballar ja amb els estudis topogràfics. Respecte del fet de no haver-se reunit 

la comissió de seguiment és que es reunirà quan es pugui començar a parlar de 

l’avantprojecte. Ara s’està simplement en els estudis topogràfics. En quan es pugui 

començar a parlar de la redacció de l’avantprojecte es parlarà amb els veïns. Respecte de 

la obertura de carrers pel cablejat, no té res a veure amb la fase 4 i, per altra banda, no 

seria lògic que cada col·locació de cables (telefònics, etc..) s’hagi de fer un procés 

participatiu. 

En segon lloc, sobre el debat dels ascensors, no està solucionat encara. Es necessita que 

urbanisme doni el vist-i-plau al procés, creu que s’està molt a prop de tancar-ho (espera 

que sigui abans de l’estiu) però no ho està del tot i no depèn exclusivament del districte. 

En tercer lloc, sobre el tema del autobús, el regidor diu que tenen un desacord important 

amb TMB. TMB diu que la modificació que plategen els veïns altera de manera molt 

significativa el temps del trànsit del conjunt de l’autobus. Reconeix no poder avançar en 

aquest tema i diu que no és cap problema que siguin els pròpia veïns els que vagin a parlar 

amb TMB. De fet diu que han muntat moltes vegades reunions TMB-veïns per parlar de 

diversos temes de mobilitat. 

En quart lloc, sobre el tema del carril bici és cert que, reduint ó resumint molt, el missatge 

veïnal seria: o el baixeu o el traieu. Intenten buscar una solució perquè són partidaris que 

hi hagi carrils bici però, en aquets cas, necessiten un acord perquè afecta no només al 

districte i als veïns sinó a moltes altres coses: a serveis, a contenidors, a autobusos, a 

aparcaments. El consens és difícil però l’estant buscant. Certament el podrien treure’l però 

els suposaria més problemes encara. 
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En cinquè lloc, sobre el tema del mobiliari, el regidor contesta que en una reunió fa poc 

temps els van passar un llistat de bancs reposats l’any 21, 23 i 23 així com les papereres 

posades. Mostra el llistat als assistents. Proposa repassar-les amb els veïns i, si en falten, 

parlem-ho però s’ha de tenir clar que s’han posat bastantes. 

En sisè lloc, sobre el centre de dia, és una competència de la Generalitat, no és municipal. 

Nosaltres podem dir a la Generalitat que necessitem un centre de dia. Si ens posem 

d’acord en el que la Generalitat finança el projecte i nosaltres cedim un espai, el cediríem 

però el cas és que no ens hem posat d’acord amb la Generalitat sobre el finançament 

d’aquest centre de dia. 

Per últim, sobre la fase 4, el regidor manifesta que amb el pressupost poden comptar, 

s’han iniciat els treballs topogràfics, amb la qual cosa, es podria passar a la fase de 

l’avantprojecte amb una certa rapidesa, reunir-nos amb els veïns per parlar del projecte. 

Ara bé, si vol aclarir alguna de les coses que ha dit l’intervinent en el sentit que certs 

elements de la fase 3 no han quedat bé com ara rampes. Hem de ser capaços de separar 

les coses de la fase 3 de la pròpia fase 4 i treballar-ho de manera paral·lela. Proposa reunió 

per veure quina elements de la fase 3 no estan ben acabats i amb pressupost de districte o 

PRI intentar arreglar allò que es detecti que no va bé però demana no barrejar aspectes de 

la fase 3 amb el projecte de la fase 4. 

Finalitzada aquesta intervenció i constatat que no hi ha cap persona connectada per 

videoconferència, la presidenta del Consell del Districte agafa els noms de les persones que 

volen intervenir en aquesta sessió. 

A continuació, es detallen totes les intervencions del públic assistent i les respostes del 
Regidor i del Gerent, tot recomanant la presidenta del Consell del Districte que les 
intervencions siguin el mes curtes possibles per a rebre qualitat de resposta i que pugui 
intervenir tothom que ho vol.  
 

3) Teresa Carvajal 
 
En primer lloc, vol parlar de la llei de la dependència i, en concret, exposa que hi ha moltes 
queixes dels usuaris respecte de la forma de procedir de la empresa SUARA. No només no 
ha millorat sinó que ha empitjorat. No et truquen per avisar-te si venen ni per dir-te que no 
venen. Acudeixen quan volen, no t’avisen. Demana escoltar als usuaris i no tapar els 
problemes. Demana que es prenguis mesures contra aquesta empresa en el proper 
contracte. 
 
En segon lloc, en matèria d’habitatge, la intervinent demana reunió amb el Gerent del 
districte. Ho va demanar per escrit, no ha rebut resposta i demana dia i hora. Arriba l’estiu, 
han d’obrir finestres i no es de rebut conviure amb paneroles, rates, etc.. Vol viure 
dignament. 
 

4) Abel Rodriguez 
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Comença la seva intervenció dient que li resulta sorprenent que el regidor digui que 
sempre es pregunta el mateix. Considera que si en el districte hi ha un problema i no se 
soluciona doncs hauran de seguir preguntant perquè, sinó creu que l’actitud del govern és 
la de l’absoluta indiferència davant dels problemes que hi ha al barri i en els seus 
habitatges. En aquest cas, l’intervinent pregunta pels pàrquings de la Plaça de la Terra i 
carrer Palamós pendent encara d’adjudicar als veïns. Els habitatges es van escripturar fa 9 
anys i li agradaria una resposta jurídica del motiu pel qual el conveni que fixava els preus 
no està en vigor. Ha mirat el conveni i enlloc posava que hagi una data d’expiració del 
mateix. A l’anterior Audiència Pública se’ls va explicar que hi havia problemes amb 
patrimoni però que en quinze dies tindrien una proposta de preus. Han passat dos mesos i 
el Govern continua sense dir res. A mes el pàrquing és molt gran i continua la llum oberta 
dia i nit. Entén que algú ha d’estar pagant. Són 110 places de pàrquing que no es lliuren 
als veïns i no sap perquè. Pregunta, hi ha preocupació en el Regidor o el Gerent, faran 
front al problema, es solucionarà el problema, quan ? 
 

5) Justa Villanueva 
 

En primer lloc, vol precisar l’anterior intervenció indicant que són 250 places de pàrquing 
les que estan buides. Posa l’exemple que on viu ella des de fa 20 anys hi ha 20 places 
d’aparcament buides i són municipals. En segon lloc, vol saber què passa amb els 
habitatges que s’han donat al carrer Palamós, 70 indicant que hi ha 67 habitatges 
concedits i només hi ha 20 famílies vivint. Afegeix que aquestes famílies passen per moltes 
dificultats, no poden constituir-se en Comunitat de Propietaris, problemes de serveis, 
queixes pels desperfectes que ha trobat en el seu edifici. Demana una reunió urgent per 
donar resposta a aquests veïns. En tercer lloc, diu que en el seu barri hi ha fins un total de 
5 locals buits i que també són de l’Ajuntament de Barcelona. Parla d’un local situat al carrer 
Palamós, 50 que s’ha demanat fa anys un local per un casal d’avis, que només caldria 
netejar-lo i pintar-lo i posar mobles, res més. Està ocupat i cada cert temps marxa el que 
està i es torna a ocupar. 
 
El regidor contesta a la Sra. Teresa Carvajal (intervinent número 3) que ha utilitzat un 
concepte genèric que diu Llei de Dependència però la queixa ve donada pel servei 
d’atenció domiciliària de l’Ajuntament. Del que ha dit la intervinent li preocupen dos coses. 
Una és que la intervinent i altres persones opinen que la empresa concessionària del servei 
no està fent les coses adequadament. El Govern pot parlar amb serveis socials i traslladar-li 
el problema però considera que és molt més útil que sigui els propis veïns els que traslladin 
la queixa de forma documentada i el districte fer d’intermediari. L’altra qüestió, la presencia 
de rates i paneroles, ho han dit moltes vegades, l’Ajuntament té un servei de desratització i 
el que s’ha de fer és trucar a aquest servei i, si això, no funciona és quan se’ls ha d’avisar 
però necessita saber si s’ha fet la gestió amb el servei, si han vingut o no, si han resolt el 
problema o no.... 
 
Al Sr. Abel Rodríguez (intervinent número 4) i a la Sra. Justa Villanueva (intervinent 
número 5) sobre el tema dels pàrquings, el regidor diu que el districte està fent “lo 
indicible” per  a solucionar el tema dels pàrquings perquè és un tema clamorós. No pot ser 
que un determinat número de places d’aparcament públiques no s’estiguin utilitzant. Es de 
sentit comú. El cas és que s’han topat amb un problema de burocràcia jurídica i 
administrativa d’una certa complexitat. Aquests pàrquings no sempre s’han fet per 
l’Ajuntament sinó que algunes d’elles s’han fet per empreses contractades per la 
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Generalitat i s’ha de fer un traspàs de propietat que té certa complexitat. Desprès està el 
problema que el receptor (Patrimoni) no és òrgan gestor sinó que és BSM i també ho ha de 
traslladar i el tercer problema és el del famós conveni que marcava uns preus. El debat que 
han tingut és que, amb independència que el conveni estigui o no en vigor, debat que té la 
seva transcendència, consideren que els preus haurien de ser de caràcter social i no de 
mercat. Això sembla que s’està acceptant però els ha portat molt de temps poder 
resoldre’l. Vàries vegades ha pensat que el tema estava solucionat. No ha estat així. Ara, 
estem més a prop però no vol comprometre’s a res perquè seria la quarta vegada que diria 
que està solucionat. Anuncia que no vana a parar fins a aconseguir arreglar aquest tema. 
Amb tot, diu que donarà la paraula al Gerent que explicarà la última hora d’aquest tema. 
 
A la Sra. Justa Villanueva (intervinent número 5) sobre el local del carrer Palamós, el 
regidor contesta que aquí s’utilitza un concepte força estrany que es considera públic el 
local que no és privat però el fet que sigui públic no vol dir que sigui de l’Ajuntament. Igual 
és de la Generalitat. Així, si el local és de l’INCASOL, no és municipal i aleshores implica 
que el regidor ha de comprar o llogar aquest local, no li donen. Hem d’esbrinar si aquest 
local és de l’INCASOL o no, primer perquè ho sàpiguen els veïns i, en segon lloc, perquè la 
relació és diferent en un cas o en l’altre. Si fos de l’INCASOL, el regidor recomana que sigui 
el món social el que negociï amb l’INCASOL i no el districte. 
 
Seguidament el Gerent del Districte completa la informació relativa al tema dels 
aparcaments proposat pel SR. Abel Rodríguez (intervinent número 4). El Gerent diu que és 
un cas que porten treballant força temps. És un cas evident que, quan no es resolen els 
problemes en el seu temps, s’enquisten administrativament. S’ha parlat moltes vegades i 
moltes de les coses que ha preguntat ara ja es van contestar a la darrera reunió del 7 de 
desembre de 2023. Es cert que allà eren més optimistes per la sortida de comercialització 
de les places d’aparcament però també se’ls va explicar que la intervenció havia posat 
problemes i que s’anava amb un nou full de ruta. També es va dir que es treballaria amb 
patrimoni per  ala redacció d’un document molt més complert per complir els requisits que 
marcava intervenció i es va indicar que, per a poder portar a terme aquest treball, 
necessitaven sis mesos. Els veïns van dir que, si no eren tres mesos, s’enfadaven però ja 
se’ls va dir que segurament serien 6 mesos i és per on anem. 
 
Li sorprèn el tema de la llum perquè BSM els va dir que estava sota control. Demanarem 
que ho comprovin a la vista del que diu l’intervinent. També s’està tramitant juntament 
amb l’INCASOL el traspàs de les llicències d’activitat i de gual i patrimoni té pràcticament 
tancat el plec de condicions per a la comercialització amb tot el detall i estem a la espera 
del vist-i-plau de l’interventor. No volen avançar res perquè no volen caure en l’error de dir 
que ja està fet i intervenció faci noves correccions. 
 
Són optimistes de nou i en tot cas, indicar que el conveni està caducat des del 2020 com 
tots els convenis de l’estat sense data. En el plec de condicions, no obstant, es recullen les 
condicions de comercialització que els van anunciar en aquella reunió i és respectar els 
criteris de la segona addenda amb preus actualitzats a 2016 amb els límits quantitatius de 
la segona addenda es cas de compra de segona o fins i tot tercera plaça. S’haurà de mirar 
cas a cas perquè l’arxiu de REGESA es troba a l’IMU i no es pot treure ara mateix de cop. 
Esperen poder convocar als veïns i idealment arribar a finals d’aquest any amb les places 
d’aparcament adjudicades i lliurades. 
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6) Pedro Acosta 
 
Es presenta com membre de l’associació de veïns de Ciutat Meridiana. Exposa un seguit de 
queixes. Han acabat les obres.  Els hi van dir de posar marquesina en la parada del bus. No 
s’ha fet i falten 5 pivots que s’havien tret a causa de les obres. D’altra banda, li acabaran 
arribant les flors a casa seva. Parcs i jardins no fa res, no hi ha cap supervisor. Tenen uns 
motors engegats i res més. També es queixa que cauen pedres sobre les escales 
automàtiques. No vol paraula, vol fets. Per últim, arriba l’estiu: gossos, música... L’altre dia 
va trucar a la Guàrdia Urbana i li van tardar dos hores en anar i, quan van arribar, les 
persones que estaven borratxes, ja havien marxat. Paguen impostos per res. 
 

7) Esther 
 

Vol preguntar per la remodelació del Parc del Turó si segueix endavant o no. En segon lloc, 
diu que al Turó de la Peira hi ha un increment del vandalisme, de les ocupacions i dels 
actes incívics. La policia apareix però no fa res. En tercer lloc, denúncia la situació molt 
greu d’un pis amb la música molt alta. Els veïns es queixen. Han posat 4 denúncies als 
Mossos, ho han posat aquest tema a la taula de prevenció i també han fet una denúncia a 
IRIS. No aconsegueixen res. Tenen la música a tope des de les 08:00 del matí fins les 
12:00 de la nit o 01:00 de la matinada. Hi ha una perdona gran a l’edifici que no pot 
dormir. Estan tots amb ansiolítics i demana  veure què es pot fer per evitar aquetes 
molèsties als veïns. Per últim, tornen a tenir problemes amb TMB en el bloc de pisos del 
Titanic, hi ha vibracions del metro i molts sons. Demana tornar a parlar amb TMB. 
 

8) Ines 
 
Com que el Sr. Regidor va dir que ja no hi havia PAM només demana saber què vol dir 
això. Considera que, si no hi ha PAM, no hi ha bloc Q i per això ho pregunta 
 

9) Joaquim Forn 
 

Comença la seva intervenció indicant que, com han comentat altres intervinents, algunes 
de les preguntes seran repetitives. En primer lloc, pregunta com està el tema dels carrils 
bici de Fabra i Puig i Escòcia. En segon lloc, en el dia d’ahir es va fer la jornada de portes 
obertes a la sortida del metro de Maragall. Doncs bé, pregunta si algun dia tindran escales 
mecàniques a la sortida del metro per l’Avinguda dels Quinze. En tercer lloc, en la jornada 
anterior es va obrir el carril bici o central de la meridiana fins el carrer Felip II. Per premsa 
s’ha anunciat que es seguirà amb aquest carril central en una fase fins Fabra i Puig i 
desprès fins el Pont de Sarajevo perquè està previst i aprovat. Voldria una data aproximada 
de començament d’aquestes obres. I explica dos problemes mes. En primer lloc, explica 
que el carrer Riera d’Horta és un carrer fronterer, una vorera és Nou Barris, l’altra vorera 
és Sant Andreu. Al costat Sant Andreu (i, per tant, front on vien 400 veïns de Nou Barris) hi 
pernocten indigents (8,10, 11) a diari amb els matalassos a terra, fan les seves necessitats 
entre els cubells d’escombraries o entre els cotxes, canten, criden.... però Sant Andreu no 
fa res perquè és a la paret del canòdrom i com que no viu ningú no hi ha queixes però a 
l’altra banda són 400 veïns de Nou barris que estan patint aquesta situació. Tenen 
signatures amb la queixa que faran arribar al districte. En segon lloc, un contenidor de 
brossa genèrica del mateix carrer està trencat i, per tant, tenen al terra totes les 
escombraries del món. 
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El regidor contesta, a aquesta darrera intervenció, indicant que el tema del contenidor 
trencat ho mirarà i passaran nota. És evident que un contenidor trencat s’ha de canviar. 
 
Recull el tema de la escala mecànica a la sortida del metro perquè certament és un tema 
que van parlar amb la Generalitat i van dir que plantejarien una solució que passava no per 
ascensor sinó per escales mecàniques. Esbrinarem com està la qüestió. El Gerent s’ho 
apunta i us dirà alguna cosa. 
 
Pel que fa al tema dels indigents a la zona del canòdrom, el regidor diu que la ciutat té un 
problema creixent d’assentaments o mini assentaments o de gent sense llar. Es un dels 
anàlisi que està fent la ciutat en el sentit de com afrontar aquest greu problema i 
solucionar-lo. Aquest tema sobrepassa clarament de l’àmbit municipal. La única manera de 
solucionar-ho és que es fes una política comuna i ordenada d’àrea metropolitana de 
centres d’acollida i similars. No està passat això. De fet, és molt més activa la política de 
l’Ajuntament de Barcelona en aquest tema per part de serveis socials que no pas 
ajuntaments propers. Això genera un problema d’acumulació de persones a Barcelona. Li 
consta que Sant Andreu està preocupat per aquest tema. No es tracta si pertanya a un o 
altre districte sinó que és un problema de ciutat i s’ha d’afrontar d’alguna forma. Anirem 
veient com l’afrontem i anirem passant la informació als veïns. Reconeix que és un tema 
preocupant, que està en aquests moments fora de control i estan sobrepassats els servis 
públics que s’ocupen d’aquest tema. 
 
 
A la Sra. Esther (intervinent número 7) sobre el Turó de la Peira, el regidor contesta que, 
per ells, és un tema important. El Pla de barris començarà el 2025 i que la fase 1 de la 
remodelació el Parc es produirà aquest mandat. També hi ha previst un canvi de 
planejament per tal de millorar alguns elements del parc com ara el camp de futbol i altres. 
Així mateix, mantindran aquest estiu el mateix dispositiu que l’any passat semblant al que 
es fa per Sant Joan i afegirem un dispositiu més a Ciutat Meridiana. 
Pel que fa al pis amb la música alta tot el dia. Aquí s’ha de denunciar, denunciar i 
denunciar. Desgraciadament no es pot dir a GUB que vagi i els treguin o se’ls requisi la 
música o res semblant. Parlen sovint amb GUB sobre aquests temes però no és fàcil trobar 
una solució. 
 
Sobre el tema de la illa Q és igual que el CEM Guineueta, està dotat amb 7,6 milions 
d’euros i s’ha de resoldre en aquest mandat. 
 
Per últim, sobre les vibracions del metro, en van preocupar molt en el seu moment amb 
moltes reunions amb TMB i el que ara necessita és objectivar al màxim el tema, demana 
que la documentin, li facin arribar i aleshores tornarà a parlar amb TMB. 
 
A la Sra. Inés (intervinent número 8) sobre el tema del PAM, quan un Ajuntament ha 
d’aprovar per una via extraordinària el pressupost (moció de confiança) un seguit 
d’elements no poden seguir el procés normatiu habitual, entre ells, el PAM. Normalment, el 
PAM es faria a través d’un procés participatiu però no es pot fer així i no tenen mes remei 
que tirar-lo endavant com un tema de gestió municipal. No té problema però 
dissortadament no es pot fer un procés de participació però existeix igual com  un informe 
de gestió. S’informarà tant punt deixi secretaria municipal quan acabin les limitacions del 
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procés electoral, es convocarà als veïns per explicar-lo peròs erà com un informe de gestió 
municipal. 
 

10) Rosa 
 
Exposa diferents qüestions. En primer lloc, a la plaça de la República hi ha una xurreria que 
la van canviar de lloc. S’han quedat allà els esglaons d’accés a aquesta xurreria i per la nit 
no es veuen. Proposa o pintar els esglaons o que es treguin; es perillós, ha tingut que 
aixecar vàries persones que no han vist els esglaons i han caigut. En segon lloc, al carrer 
Lorena a la banda del carrer Alsàcia, des de fa tres anys falta a la paret una baldosa. En 
tercer lloc diu que els rètols del carrer Lorena (senyalitzacions i plaques) estan mal posats; 
la gent no troba les adreces. Demana que les plaques es posin a les cantonades i no als 
interiors on no es veuen. Per últim, en relació als autobusos pregunta (de fet ho ha 
preguntat als conductors) perquè no obren la rampa d’accés per a persones gran que 
arrosseguen nens amb el carret o persones amb dificultats físiques però que no van amb 
cadires de rodes tal i com es fa per les persones amb discapacitat. També proposa que, si 
no pot ser, posin plataformes a les parades per facilitar l’accés d’aquestes persones. 
 

11) Ana 
 
Exposa vàries qüestions. En primer lloc, en línia  del Sr. Joaquim Forn (intervinent número 
9) voldria saber en quin estat es troba la reforma de la Meridiana. Recentment s’ha arribat 
al carrer Felip II però queda tota la part fins a Fabra i Puig i Pont de Sarajevo. En segon 
lloc, pregunta el mateix respecte dels carrils bici del carrer Escòcia i de Fabra i Puig. En 
tercer lloc, assisteix al consell de barri de Vilapicina i la Torre Llobeta. Aquests consells no 
queden registrats a diferència d’altres centres cívics. Ho ha preguntat i la resposta sempre 
és la mateixa, que no hi ha els mitjans tècnics. Demana que hi hagi streaming en els 
consells de barri com es fa en alguns altres tipus d’actes. Per últim, no es vol extendre 
perquè és delicat però voldria parlar amb algu del govern pel tema de les places 
d’aparcament, les targetes de discapacitats i l’abús que es fa d’aquests documents. 
 
A la Sra. Rosa (intervinent número 10) el regidor diu que la intervinent té raó en el tema 
dels esglaons de l’antiga xurreria i prenen nota per arreglar-ho. Sobre els temes del carrer 
Lorena recomana que parli amb la consellera Sra. Aroa Ortega i fer un repàs d’aquests 
coses amb ella però, per exemple, el tema de la baldosa s’hauria de veure si és públic o 
d’un edifici privat. 
 
A la Sra. Ana (intervinent número 11) sobre el tema de la Meridiana, en aquest mandat 
està previst seguir la obra a la part de Sant Andreu (fins Fabra i Puig) però no està prevista 
la part de nou Barris. Serà en el mandat següent; es farà poc a poc, per fases, com el cas 
de la cobertura de la Ronda de Dalt. Es farà fins el pont de Sarajevo perquè hi ha acord 
polític però cal temps i es farà per trams i d’acord amb el pressupost. 
 
Sobre el tema del carril bici, el regidor contesta que el gerent donarà resposta més 
concreta. Es tracta d’una tema complex i en el que estem pendents d’un informe de l’àrea 
de mobilitat de l’Ajuntament que afecta a tota la ciutat. 
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Sobre el tema dels enregistraments, el regidor diu que és un tema de recursos i del lloc on 
es fan els consells de barri. Es graven molts però és un tema només de costos fer-ho. No 
sabia que el Consell de barri de Vilapicina no es grava i, per tant, mirarà de solucionar-ho. 
 
El Gerent complementa la informació indicant, pel que fa al carril bici del carrer Escòcia que 
la previsió era començar a fer-ho aquest mes. Consultarà si hi ha algun tipus 
d’endarreriment però està pactat per pressupostos participatius i està dotat 
pressupostàriament. La idea doncs és executar-lo durant aquest any. Respecte de la resta 
de carrils bici s’està a la espera de l’estudi de mobilitat integral de Fabra i Puig. En aquets 
senti, l’estudi no només és pel carril bici sinó que és més general. Creu que en un mes 
tindran aquest estudi. En relació a altres carrils bici es van encarregar dos projectes 
executius, un era el del Passeig Valldaura  l’altra era la connexió per la part de dalt de 
Fabra i puig amb Passeig Valldaura. En aquestes casos com ja s’ha explicat altres vegades 
s’està pendent d’uns criteris de mobilitat per a tota la ciutat de Barcelona per ajustar els 
diferents encàrrecs a aquests nous criteris i això encara no ha succeït. I vol fer una última 
matisació i és que el que es fa en els consells de barri el que es penja a la web  al Decidim 
és un acta, no l’streaming. En concret, pel que fa al consell de barri de Vilapicina, el que es 
pot fer és participar en remot però no hi ha streaming. No hi ha cap videoacta. 
 

12) Rafael Gonzalez 
 
Comença la seva intervenció indicant que vol parlar amb la consellera del barri Sra. Esther 
Páez pels temes de violència que s’estan produint en el carrer Gongora i en Ciutat 
Meridiana. Afirma que el Govern té responsabilitat en matèria de seguretat i saben el que 
esta passant. En aquest sentit, ja va denunciar en el seu moment les “carrerites” de cotxes 
que es produïen en el seu barri i que malauradament va culminar amb dos morts a Sant 
Adrià. Ara, el problema és el tiroteig entre uns i altres per temes de drogues que va haver 
fa uns dies i que ho va sentir des de casa seva. El govern no l’han volgut rebre i, fins ara, 
no han aparegut ni armes i autors i pregunta si l’Ajuntament de Barcelona pensa personar-
se com acusació particular contra els autors d’aquesta sacra. 
 

13) Bertrand de Five 
 
Torna a plantejar el tema que l’accés a la piscina del Turo de la Peira està tancat per la 
part de la rampa en detriment del col·lectiu de discapacitats. Explica que fa poc (l’últim 
divendres) va a anar a les 19:30 hores i es va trobar l’accés tancat quan el seu col·lectiu va 
a la piscina a les 20h. En segon lloc, diu que tots els dissabtes es troba en que els 
treballadors de la neteja quan marxen a esmorzar, deixen els cotxes en zona d’aparcament 
de discapacitats. En tercer lloc, vol comentar que, per primera vegada, una persona que té 
un trasplantament d’òrgan participarà en una competició de piscina. Per últim, denúncia 
que hi ha gent que orina al carrer havent-se d’emprenyar perquè hi havia nens. No hi ha 
cap tipus de respecte ni pel ésser humà ni pels nens. Mai havia vist el que va veure la 
setmana anterior: aquesta gent mostrava els seus genitals als nens. No és just. S’han de 
donar solucions. 
 
El regidor contesta al Sr. de Five (intervinent número 13) que mirarà el tema de l’horari de 
la rampa per a facilitar l’accés a la piscina i li diran algo. En segon lloc, amb independència 
que es tracti d’un vehicle privar o de servei públic (en aquest cas, encara pitjor), si hi ha 
alguna plaça d’aparcament reservada a persones amb discapacitat, no es pot aparcar allà 
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ni els dissabtes ni els diumenges ni per motius d’esmorzar o el que sigui. Si és cert que 
passa cada dissabte proposa que planifiquin una quedada amb Guàrdia Urbana i es multin 
aquests vehicles, malgrat puguin ser de servei públic. Per tant, demana saber les adreces 
concretes per deixar nota a Guàrdia Urbana. Per últim, sobre el tema de gent que orina al 
carrer no és un problema de justícia, és un problema de mala educació i incivisme. Ara bé, 
se’ls ha d’enxampar per multar-los i això és difícil però certament considera que es una 
situació inacceptable. 
 
Al Sr. Rafael González (intervinent número 12) el regidor contesta que Guàrdia Urbana està 
compromesa en la recerca dels autors del tiroteig que para l’intervinent i diu que hi ha una 
operació conjunta de  Guàrdia Urbana amb els Mossos d’Esquadra i sobre la pregunta si 
l’Ajuntament de Barcelona es personaria com acusació particular contra els autors, això ho 
decideixen els serveis jurídics de l’Ajuntament. Afegeix que, de fet, no seria la primera 
vegada que la Corporació es persona en les causes penals com acusació particular. 
 

14) Elena 
 
La intervinent es queixa, com en altres ocasions, de la neteja de la part de dalt del Parc de 
les Dones i del carrer Nou Barris a Trinitat Nova. Diu que els veïns estan netejant la zona 
però no poden desbrossar i diu que això pertoca a Parc i Jardins. Pregunta a qui s’ha 
d’adreçar perquè surten rates i fins i tot una serp cada dia 
 

15) Luis 
 
L’intervinent diu que té una pregunta força reincident i és si a les empreses de la neteja 
se’ls dona instruccions concretes per tal de retirar de les fonts públiques els “bebederos” 
pels coloms que moltes persones van col·locant. Els coloms són una plaga (així està 
reconegut) i l’Ajuntament es gasta mig milió d’euros per reduir el número de coloms. 
Aquesta despesa és ineficient si, per altra banda, algunes persones poden estris perquè 
puguin beure. Demana que a traves d’algun organisme es pugin prohibir tots els 
“bebederos” de les fonts públiques del barri. 
 
El regidor contesta a la Sra. Elena (intervinent número 14) que s’està inspeccionant i, de 
fet, han començat a actuar en relació als abocadors il·legals de Collserola que hi ha molts i 
amb moltes deixalles. Afegeix que dissortadament hi ha encara molts punts bruts però ha 
de dir que la percepció de la ciutadania vers la neteja ha millorat molt. Es cert que tenim 
un problema que separa el desbrossament de la neteja amb dos dinàmiques diferents, dos 
plantejaments, horaris i prestacions de serveis diferents. Parcs i Jardins és un servei intern, 
és a dir, es presta amb personal municipal. Neteja, en canvi, és un servei externalitzat. No 
és el mateix i, a vegades, es generen distorsions. Demana a la intervinent que no ho deixi 
estar i que continuï reclamant al conseller del barri perquè és evident que ho hem 
d’arreglar. 
 
Al Sr. Luis (intervinent número 15), el regidor diu que ara mateix tenen les fonts buides i 
això suposa un problema tremendo. Arta bé no sap si la solució passa per eliminar els 
“bebederos”. No té idea i diu que el govern pot fer la consulta. No acaba de saber si en 
relació amb la política d’animals urbans la proposta de l’intervinent és bona o no. 
Traslladarà la proposta als responsables que poden opinar sobre aquest assumpte. 
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16) Jordi 

 
Exposa diferents qüestions. En primer lloc, al carrer Castor, diu que s’han col·locat unes 
línies grogues de prohibició d’aparcament. Doncs bé, segueixen aparcant, també sobre de 
la vorera o en doble fila. Com que o bé  GUB no passa o be si passa, passa de llarg, 
demanda a veure si es pot fer algo. En segon lloc, denúncia que deixen els cotxes davant 
una sortida d’aparcament de la Via Favència mal aparcats de tal manera que no poden 
sortir els usuaris del pàrquing. Tampoc passa la Guàrdia Urbana per allí per multar els 
cotxes o endur-se’ls. En tercer lloc, vol fer una reflexió sobre els pipi can. Considera que 
l’Ajuntament els hauria de treure perquè tos estan buits i els gossos estan donant voltes 
per tots els parcs fent les seves necessitats. Per últim, en relació a fase 4 de la Guineueta, 
diu que s’ha corregut molt per tancar la Ronda de Dalt; ja s’ha fet el projecte executiu, 
s’han pressupostat 40 milions d’euros i es tardaran 4 anys en cobrir la Ronda. En canvi, la 
Guineueta porta esperant 20 anys des de que se’ls va dir que es remodelaria el barri 
sencer. No considera normal que uns projectes vagin mes ràpids i altres més lents. 
 

17) Isabel 
 
Exposa dos qüestions. En primer lloc, en relació a la demanda d’una residència de gent 
gran i un centre de dia per a la Guineueta, com que sembla que ara la Generalitat tindrà el 
mateix color polític que l’Ajuntament, creu que no posaran cap impediment per cedir a 
l’Ajuntament un espai que pugui ser propici tant per la residència com pel centre de dia. La 
segona qüestió, fa referència a reincidir el que ha dit la Sra. Teresa Carvajal (intervinent 
número 3) en relació amb la empresa SUARA. Ho coneix perfectament. La direcció de 
SUARA treballa molt malament i intenta enganyar als usuaris. Explica un cas particular que 
es va solucionar al trucar a l’Ajuntament denunciant la direcció de SUARA. Considera que 
s’ha de denunciar a la direcció d’aquesta empresa (no als seus treballadors que els tenen 
explotats) a l’Ajuntament. 
 
El regidor contesta a la Sra. Isabel (intervinent número 17) que, com ja ha comentat 
anteriorment, els usuaris han d’objectivar el que passa amb SUARA. El regidor afegeix que 
necessita informació precisa i a poder ser documentada per a poder donar trasllat. Vol que 
es documenti una mica per poder argumentar davant de serveis socials que aquest servei 
que presta SUARA no està funcionant correctament, no és suficient una informació oral. 
D’altra banda, el regidor diu que el fet que hagin dos governs del mateix colors (que això 
està per veure) no vol dir que es puguin solucionar més problemes, a vegades fins i tot és 
més difícil i posa l’exemple de l’habitatge i la dificultat d’entendre’s amb el govern de 
Madrid. Ja ho ha dit abans, si la Generalitat accepta posar els diners o un pla d’actuació 
sobre residència o centre de dia, no costarà molt al govern del districte trobar un espai. 
 
Al Sr. Jordi (intervinent número 16), el regidor contesta que això no es tracta d’una 
competència entre barris, no hi ha districtes millors i pitjors, es tracta simplement d’un 
tema de planificació de ciutat. En aquest sentit, la Ronda s’ha de cobrir íntegrament i és 
cert que Horta és un dels districtes amb menys metres quadrats coberts en Ronda. També 
Horta pot dir que porta un munt d’anys reclamant la cobertura. Aquest no és el debat sinó 
el que s’ha de pensar és com fer la planificació per a la cobertura de la Ronda de Dalt en el 
menor temps possible tot considerant que es tracta d’una inversió molt important. Igual 
passa amb la peatonalització de la Meridiana previst per a aquest mandat fins a Fabra i 
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Puig que es tracta d’una inversió molt important de 26 milions d’euros. Pel proper mandat 
tocarà la banda de Nou Barris i també parlarem d’una inversió de quantia similar, recursos 
econòmics molt importants que la ciutat no pot concentrar en 4 o 5 projectes perquè sinó 
no es podrien atendre la quantitat de coses que s’han de fer a cada districte. Per tant, es 
periodifiquen les inversions més importants per a poder atendre a altres coses igual no tant 
importants econòmicament però sí socialment. 
 

18) Esther Flaquer 
 
En primer lloc, pregunta si pel que fa al carril bici d’Arnau D’oms està previst per aquest 
mandat baixar el carril de la vorera a la calçada. En segon lloc, respecte del carrer Riera 
d’Horta on hi ha aquell espai quan surten els nanos de l’escola del Timbaler del Bruc, 
s’estava demanant al Consorci la obertura d’una porta per la sortida lateral. S’està 
treballant per part del districte amb el consorci per a aconseguir aquesta sortida lateral? 
Per últim, vol confirmar si el projecte executiu de la Meridiana estava fet però no estava 
encara licitat. 
 

19) Angela. 
 
Es presenta com a veïna de la Illa F, habitatge púbic a Torre Baró. Exposa diverses 
qüestions. En primer lloc, demana saber si finalment es desbrossarà la zona forestal que hi 
ha al darrera del seu edifici i si es retirarà la brutícia que hi ha allà acumulada. Afegeix 
algun problema en el seu edifici de sortints o obstacles en que la gent es dona cops així 
com de l’incivisme que es produeixen en els baixos de l’edifici. En segon lloc, diu que molt 
a prop hi ha un d’aquests abocadors il·legals de Collserola i si es tractarà o es prendran 
mesures com a altres abocadors. Reitera el mal estat de la marquesina de la parada del 
bus a la C-17. Van posar una paperera, això està bé però proposa que s’apropin mes a les 
marquesines del bus a tota la ciutat. D’altra banda, parla d’uns ascensors al carrer 
Castelldefels i una altra adreça que fa un mes que estan en reparació i torna a demanar un 
codi d’identificació per facilitar la dada al servei de reparació. En tercer lloc, en matèria de 
mesures antiincendis, es va fer fa poc un simulacre al barri de Torre Baró però han 
detectat que en el seu edifici no hi ha cap mesura (exemple plans d’evacuació per plantes) 
ni rètols. Ho han comunicat a l’IMHAB però únicament els diuen que ho transmetran sense 
més. En quart lloc, denuncia plagues de porcs senglars, coloms o rates. Per últim, es 
queixa que s’acumulen els problemes en els seus habitatges, ho comuniquen a l’IMHAB 
però no hi ha resposta per part de ningú. 
 

20) Carmen 
 
En primer lloc, diu que està d’acord amb tots els veïns perquè tots els problemes són 
comuns. En segon lloc, es queixa del canvi de recorregut del bus 104. Han tret mitja hora 
en el darrer tram i no li dona temps ni a ells ni a moltes persones grans que agafen aquest 
bus a netejar la sepultura, posar flors i poder tornar en el mateix bus. En tercer lloc, diu 
que va anar a una assemblea a l’escola Víctor Català i es va quedar molt sorpresa quan uns 
joves van parlar d’un teatre, un auditori...amb molts diners d’inversió quan l’Ajuntament 
diu que no té diners i destruir la plaça Harry Walker. No vol que es destrueixi aquesta 
plaça. 
 
El Gerent aclareix que no és la plaça Harry Walker, és Ideal Flor, un altre indret. 
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La intervinent es queixa que el carrer Aritjols està horrible, se l’han destrossat. Per últim, 
demana saber com es pot aconseguir una cita amb el regidor del districte perquè ho ha 
demanat vàries vegades i no se l’ha donat cita. 
 

21) Carmen 
 
En primer lloc, està d’acord amb la Sra. Teresa Carvajal (intervinent número 3) respecte 
del tema de la teleassistència. Demana saber qui ho porta si l’Ajuntament o la Generalitat. 
No està d’acord com usuària en l’adjudicació del contracte a la empresa SUARA. En segon 
lloc, denúncia que no es respecta ni es compleix amb els horaris i condicions dels gossos 
(anar lligats)en els pipi can. Van “sueltos”, no els lliga ningú, no recullen els excrements 
ningú... Per últim, també es queixa que els cotxes aparquen on volen en certes zones del 
seu barri, els patinets van a tota màquina i Guàrdia Urbana no apareix. 
 
El regidor contesta, en relació a les darreres intervencions que han pres nota de les coses 
que han sortit, que es tracta de coses puntuals i que les han de mirar per veure com 
s’enfoquen i es passaran als diferents serveis competents: Guàrdia Urbana, serveis tècnics, 
etc... 
 
Per la seva banda, el Gerent del districte dona resposta en relació a la pregunta que 
formulava la Sra. Esther Flaquer (intervinent número 18) sobre el carril bici d’Arnau d’Oms. 
Aquest carril bici està afectat com altres carrils bici pendent de redacció. En aquest cas, el 
projecte estava redactat però com hi havia discrepàncies en relació a l’impacte que 
suposava la seva implantació, a banda, de manca de pressupost i altres circumstàncies 
com falta d’explicació del projecte als veïns, es va aturar i ara s’està  a la espera de veure 
els criteris de ciutat en relació als carrils bici per determinar si aquest projecte s’ajusta a les 
noves determinacions de ciutat per veure si s’ha de modificar o no. Pel que fa a la obertura 
del lateral de la escola Víctor Català, el Gerent diu que s’ho apunta i se li donarà retorn el 
més aviat possible i, respecte del projecte executiu relatiu a la Meridiana, el regidor pren 
de nou la paraula i reitera que està redactat i pressupostat el projecte executiu fins a Fabra 
i Puig. 
 
El regidor reitera que, si poden avançar algo més pel proper mandat millor que millor però 
el que està redactat i pressupostat en aquest mandat són les obres de la Meridiana fins a 
l’alçada del Passeig Fabra i Puig. 
 
El regidor vol fer una reflexió final respecte del tema dels gossos, els pipi can, etc... 
indicant que a Barcelona hi ha aproximadament 250.000 gossos i, al voltant dels gossos, hi 
ha molts propietaris, amics dels gossos... que són molt responsables, seriosos i rigorosos i 
hi ha moviments socials molt potents que ens han reclamat històricament la instal·lació de 
pipi cans. Això està molt bé però el problema, com sempre, és que hi ha gent que no 
compleix i, per tant, els gossos fan les seves necessitats en qualsevol lloc, no es recullen 
els excrements, etc..Afegeix que la pregunta que ens hem de fer és, si no es tinguessin els 
pipi cans, estaríem segurament molt pitjor? però aquesta situació ha posat sobre la taula 
una percepció sobre els gossos molt més crua que fa que es polaritzi el debat. Creu que, si 
no hi haguessin pipi cans, el tema estaria molt més desmadrat però s’ha de tenir en 
compte la magnitud del tema; 250.000 gossos són molts gossos, tenen una vida activa, 
se’ls ha de treure cada dia... Es un debat complex que té a veure a com ens ordenem i 
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com hem de ser més responsables. En qualsevol cas, considera que el govern ha d’estar a 
sobre d’aquet tema 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Finalitzada aquesta intervenció, i sense més assumptes a tractar, la Presidenta 
del Consell del Districte aixeca la sessió quan són les vint hores i deu minuts. 
 

 


